



Maklumat Inovasi 2013

Tajuk Inovasi	INOVASI PENGURUSAN DOKUMEN KEWANGAN YANG MENGURANGKAN KESILAPAN MEMPROSES PESANAN TEMPATAN
Ketua Kumpulan	<p>Azrul Jazni bin Azis</p> 
Ahli Kumpulan	 <p style="text-align: center;"> Audrey Mavis a/p Rathy Lopez Haji Ishak bin Ahmad Sani Mimi Shamira binti Md. Shah Intan Rospawati binti Pathi Zulhajja binti Md Nawawi Chandrakumaran a/l Kalie Mohd Zahari Bin Othman </p>
Latarbelakang	<p>Institut Penyelidikan Veterinar (VRI) menguruskan lebih kurang 700 pesanan tempatan setahun dan pengurusan kewangan tersebut hanya diuruskan oleh 5 kakitangan sahaja. Tujuan inovasi ini adalah untuk mencari jalan mengurangkan sebarang kesilapan akibat kelalaian manusia dalam proses pengurusan dokumen kewangan yang terdiri dari Borang 115 (nota minta) dan Pesanan Tempatan. Ciri-ciri inovasi yang dijalankan dimana buku daftar Borang 115 diwujudkan di Unit Kewangan. Setiap Borang 115 yang dihantar ke Unit Kewangan akan diberi nombor pendaftaran sebelum ianya dihantar ke pejabat Pengarah untuk tujuan kelulusan. Nombor yang sama akan digunakan bagi setiap pesanan sehingga selesai termasuk Pengarah yang juga merekodkan menggunakan nombor yang sama yang seperti yang didaftarkan di unit kewangan.</p>
Ringkasan Inovasi	<p>Inovasi ini mula dilaksanakan di Institut Penyelidikan Veterinar pada 18 Oktober 2010 ekoran beberapa kesilapan teknikal yang disebabkan faktor kelalaian dan ketidakcekapan. Ini dapat dikesan melalui semakan dan pengauditan dalaman diperingkat VRI. Beberapa</p>

	<p>perbincangan telah dilakukan bersama pihak pengurusan atasan dan diputuskan beberapa langkah tambahan dalam proses mengeluarkan Pesanan Tempatan dilakukan. Setelah dilaksanakan hampir 3 tahun, ternyata ianya berkesan mengurangkan kesilapan teknikal yang sering berlaku. Akhirnya pada tahun 2013 VRI telah dianugerahkan Sijil Bersih dari Bahagian Audit Kementerian Pertanian dan Industri Asas Tani.</p>
<p>Faedah Inovasi</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Pengeluaran Pesatan Tempatan secara berulang dapat dielakkan 2. Penyediaan bajet tahunan dapat dilakukan dengan mudah 3. Pengurusan kewangan lebih efisien
<p>Maklumat Lanjut</p>	<p>Nama : Azrul Jazni bin Azis Alamat : Institut Penyelidikan Veterinar, 59, Jalan Sultan Azlan Shah, 31400 Ipoh, Perak No. Tel : 05-5457166 No. HP : 014-3034246 Email : azroy3006@yahoo.com</p>
<p>Gambar Produk Inovasi</p>	<div style="display: flex; justify-content: space-around; align-items: center;"> <div style="text-align: center;">  <p>Sijil Ketua Audit Negara (Sijil Bersih) MENGENAI PENYATA TERIMAAN DAN BAYARAN AKAU AMANAH PROJEK-PROJEK PENYELIDIKAN INSTITUT PENYELIDIKAN VETERINAR IPOH (KOD AKAU AMANAH:84507) BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2012</p> </div> <div style="text-align: center;">  <p>Sijil Ketua Audit Negara (Sijil Bersih) MENGENAI PENYATA TERIMAAN DAN BAYARAN AKAU AMANAH PROGRAM LATIHAN PUSAT TERNAKAN INSTITUT PENYELIDIKAN VETERINAR IPOH (KOD AKAU AMANAH:84504) BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2012</p> </div> </div> <p style="text-align: center;">Pengiktirafan Sijil Bersih dari Bahagian Audit MoA</p>